

Fiscale cijfers: gisteren, vandaag en morgen

Indexatiecoëfficiënten	met indexatiesprong (aj. 2015 – 2018)	met indexatiesprong (aj. 2021 – 2024)	zonder indexatiesprong	KI
aanslagjaar 2021	1,5914	1,5688	1,8778 en 1,6556	1,8492
aanslagjaar 2022	1,6032	1,5688	1,8918 en 1,6679	1,8630
aanslagjaar 2023	1,6423	1,5688	1,9379 en 1,7085	1,9084
aanslagjaar 2024	1,7998	1,5688	2,1238 en 1,8724	2,0915
aanslagjaar 2025	1,8728	1,6325	2,2099 en 1,9484	2,1763

Vak	WIB 92	Omschrijving	Basisbedrag in EUR	Aanslagjaar 2021	Aanslagjaar 2022	Aanslagjaar 2023	Aanslagjaar 2024	Aanslagjaar 2025
Vak II	Art. 87, 2e lid en art. 88, 1e lid	Maximaal toerekenbaar beroepsinkomen (huwelijksquotiënt):	6 700,00	11 090,00	11 170,00	11 450,00	12 550,00	13 050,00
	Art. 126, §2, 1e lid, 4°	Grensbedrag inzake beroepsinkomsten waarboven de gemeenschappelijke aanslag van echtgenoten en wettelijke samenwonenden niet wordt toegepast:	6 700,00	11 090,00	11 170,00	11 450,00	12 550,00	13 050,00
	Art.86, 1e lid	Grensbedrag persoonlijke beroepsinkomsten meewerkende echtgenoot:	8 700,00	14 400,00	14 510,00	14 860,00	16 290,00	16 950,00
	Art. 244bis	Grensbedrag beroepsinkomsten waarbij een echtgenoot als alleenstaande wordt beschouwd (internationaal ambtenaar):	6 700,00	11 090,00	11 170,00	11 450,00	12 550,00	13 050,00
	Art. 131	Belastingvrije som (vanaf aj. 2020): Verhoging voor gehandicapte belastingplichtige	4 785,00 870,00	8 990,00 1 630,00	9 050,00 1 650,00	9 270,00 1 690,00	10 160,00 1 850,00	10 570,00 1 920,00
	Art. 132	Verhoging van de belastingvrije som:						
	1°	voor 1 kind:	870,00	1 630,00	1 650,00	1 690,00	1 850,00	1 920,00
	2°	voor 2 kinderen:	2 240,00	4 210,00	4 240,00	4 340,00	4 760,00	4 950,00
	3°	voor 3 kinderen:	5 020,00	9 430,00	9 500,00	9 730,00	10 660,00	11 090,00
	4°	voor 4 kinderen:	8 120,00	15 250,00	15 360,00	15 740,00	17 250,00	17 940,00
	5°	supplement per kind boven het vierde:	3 100,00	5 820,00	5 860,00	6 010,00	6 580,00	6 850,00
	6°	voor ieder kind jonger dan 3 jaar waarvoor geen kosten voor kinderoppas worden afgetrokken:	325,00	610,00	610,00	630,00	690,00	720,00
	7° en art. 546	voor elke in art. 136, 2° of 3° vermelde persoon ten laste die de leeftijd van 65 jaar heeft bereikt (overgangsregeling vanaf aj. 2022 t.e.m. 2025):	1 740,00	3 270,00	3 290,00	3 370,00	3 700,00	3 850,00
	8°	voor elke in art. 136, 2° of 3° vermelde persoon ten laste die de leeftijd van 65 jaar heeft bereikt én zorgbehoevend is:	2 610,00	-	4 940,00	5 060,00	5 540,00	5 770,00
	Art. 133, 1e lid, 1°	voor iedere andere persoon ten laste: Verhoging van de belastingvrije som:	870,00	1 630,00	1 650,00	1 690,00	1 850,00	1 920,00
		voor de belastingplichtige die alleen wordt belast en:						
		- die één of meer kinderen ten laste heeft:	870,00	1 630,00	1 650,00	1 690,00	1 850,00	1 920,00
		- aan wie bij toepassing van art. 132bis de helft van de toeslagen op de belastingvrije som vermeld in art.132, 1e lid, 1° tot 6°, wordt toegekend:	870,00	1 630,00	1 650,00	1 690,00	1 850,00	1 920,00
	Art. 133, 1e lid, 2°	Wanneer voor het jaar van huwelijk of verklaring van de wettelijke samenwoning een aanslag per belastingplichtige wordt gevestigd en wanneer de echtgenoot geen bestaansmiddelen heeft gehad die een bepaald nettobedrag overschrijden:	870,00	1 630,00	1 650,00	1 690,00	1 850,00	1 920,00
		Maximumbedrag nettobestaansmiddelen:	1 800,00	3 380,00	3 410,00	3 490,00	3 820,00	3 980,00
	Art. 133, 2e en 3e lid	Voor de belastingplichtige die alleen woont en alleen wordt belast en die ofwel één of meer kinderen ten laste heeft ofwel fiscaal co-ouder is:	565,00	1 060,00	1 070,00	1 090,00	1 200,00	1 250,00
		Minimumbedrag netto-beroepsinkomen:	1 800,00	3 380,00	3 410,00	3 490,00	3 820,00	3 980,00

Vak Aangifte	WIB 92	Omschrijving	Basisbedrag in EUR	Aanslagjaar 2021	Aanslagjaar 2022	Aanslagjaar 2023	Aanslagjaar 2024	Aanslagjaar 2025
		Grenzen belastbaar inkomen:	10 700,00 8 445,00	20 090,00 15 860,00	20 240,00 15 980,00	20 740,00 16 370,00	22 720,00 17 940,00	23 650,00 18 660,00
	Art. 134, §3, 1e lid en §4, 6°	Maximumbedrag belastingkrediet voor - kinderen ten laste: - kinderen in co-ouderschapsregeling:	250,00 -	470,00 -	470,00 -	480,00 240,00	530,00 265,00	550,00 275,00
	Art. 136, 140, 2e lid en 141	Maximumbedrag van de nettobestaansmiddelen voor kinderen en andere personen:	1 800,00	3 380,00	3 490,00	3 490,00	3 820,00	3 980,00
	Art. 141	Verhoogd maximumbedrag van de nettobestaansmiddelen: - voor kinderen ten laste van een belastingplichtige die alleen wordt belast: - voor gehandicapte kinderen ten laste van een belastingplichtige die alleen wordt belast: - voor kinderen ten laste, ongeacht de samenlevingsvorm (tijdelijk):	2 600,00 3 300,00 3 300,00	4 880,00 6 200,00 -	4 920,00 6 240,00 -	5 040,00 6 400,00 -	- - 7 010,00	- - 7 290,00
	Art. 142, 2e lid	Minimumbedrag van de aftrekbare kosten, wanneer de bestaansmiddelen bestaan in bezoldigingen van werknemers of in baten:	250,00	470,00	470,00	480,00	530,00	550,00
	Art. 143, 3°	Maximumbedrag van de pensioenen, renten en als zodanig geldende toelagen, die zijn verkregen door in art. 132 lid 1, 7° bedoelde personen:	14 500,00	27 230,00	27 430,00	28 100,00	30 800,00	32 040,00
	Art. 143, 6°	Maximumbedrag van de aan kinderen toegekende onderhoudsuitkeringen die niet als nettobestaansmiddelen worden beschouwd:	1 800,00	3 380,00	3 410,00	3 490,00	3 820,00	3 980,00
	Art. 143, 7°	Bezoldigingen ontvangen door studenten:	1 500,00	2 820,00	2 840,00	2 910,00	3 190,00	3 310,00
	Art. 130	Belastingtarief - inkomensschijven 25 % tot: 40 % tot: 45 % tot: 50 % boven:	8 120,00 14 330,00 24 800,00 24 800,00	13 440,00 23 720,00 41 060,00 41 060,00	13 540,00 23 900,00 41 360,00 41 360,00	13 870,00 24 480,00 42 370,00 42 370,00	15 200,00 26 830,00 46 440,00 46 440,00	15 820,00 27 920,00 48 320,00 48 320,00
	Art. 134, §2	Belastingtarief op de belastingvrije sommen - inkomensschijven: 25% tot: 30% tot: 40% tot: 45% tot: 50% boven:	5 705,00 8 120,00 13 530,00 24 800,00 24 800,00	9 450,00 13 440,00 22 400,00 41 060,00 41 060,00	9 520,00 13 540,00 22 570,00 41 360,00 41 360,00	9 750,00 13 870,00 23 120,00 42 370,00 42 370,00	10 680,00 15 200,00 25 330,00 46 440,00 46 440,00	11 120,00 15 820,00 26 360,00 48 320,00 48 320,00
Vak III	Art. 13	Revalorisatiecoëfficiënt:	4,23	-	-	4,86	5,37	5,46
Vak IV	Art. 51	Forfaitaire beroepskosten - inkomensschijven: Voor werknemers en (vanaf aj. 2019) zelfstandigen met winst: 30 % vanaf aj. 2016 Voor baten: 28,7 %: 10 % tot: 5 % tot: 3 % boven: Maximumbedrag van de forfaitaire beroepskosten - werknemers en (vanaf aj. 2019) winst: - bedrijfsleiders: - meewerkende echtgenoten en baten:	- 3 750,00 7 450,00 12 400,00 12 400,00 2 950,00 1 555,50 2 592,50	- 6 210,00 12 330,00 20 530,00 20 530,00 4 880,00 2 580,00 4 290,00	- 6 250,00 12 430,00 20 680,00 20 680,00 4 920,00 2 590,00 4 320,00	- 6 410,00 12 730,00 21 190,00 21 190,00 5 040,00 2 660,00 4 430,00	- 7 020,00 13 950,00 23 220,00 23 220,00 5 520,00 2 910,00 4 850,00	- 7 310,00 14 520,00 24 160,00 24 160,00 5 750,00 3 030,00 5 050,00
	Art. 52bis, 5°	Maximumbedrag van de sommen die als beroepskosten in aanmerking kunnen worden genomen voor betalingen ten gunste van een collectieve voorziening voor kinderopvang:	5 250,00	8 690,00	8 760,00	8 970,00	9 830,00	10 230,00

Vak Aangifte	WIB 92	Omschrijving	Basisbedrag in EUR	Aanslagjaar 2021	Aanslagjaar 2022	Aanslagjaar 2023	Aanslagjaar 2024	Aanslagjaar 2025
	Art. 289ter, §2, 2e lid,	Maximumbedrag van het belastingkrediet:	440,00	730,00	730,00	750,00	820,00	860,00
	Art. 289ter, §1, 1e lid	Maximumbedrag van het totale netto-inkomen dat recht geeft op een belastingkrediet:	14 140,00	23 410,00	23 580,00	24 160,00	26 480,00	27 550,00
	Art. 289ter, §2, 1e lid	Grensbedrag van het activiteitsinkomen dat moet worden overschreden om recht te hebben op het belastingkrediet:	3 260,00	5 400,00	5 440,00	5 570,00	6 100,00	6 350,00
	Art. 289ter, §2, 2e lid, 1° tot 3° en 4e lid	Maximumbedrag netto-inkomen voor: • volledig belastingkrediet: • gedeeltelijk belastingkrediet: Verschil Minimumbedrag netto-inkomen voor: • volledig belastingkrediet: • gedeeltelijk belastingkrediet: Verschil	10 880,00 14 140,00 4 350,00 3 260,00	18 010,00 23 410,00 5 400,00 7 200,00 5 400,00 1 800,00	18 150,00 23 580,00 5 430,00 7 260,00 5 440,00 1 820,00	18 590,00 24 160,00 5 570,00 7 430,00 5 570,00 1 860,00	20 370,00 26 480,00 6 110,00 8 140,00 6 100,00 2 040,00	21 200,00 27 550,00 6 350,00 8 480,00 6 350,00 2 130,00
	Art. 289ter, §2, 5e lid	Bedrag belastingkrediet - voor meewerkende echtgenote: - voor werknemers die anders dan krachtens een arbeidsovereenkomst arbeid verrichten in de overheidssector:	200,00 485,00	330,00 800,00	330,00 810,00	340,00 830,00	370,00 910,00	390,00 940,00
	Art. 289ter/1, 3e lid	Maximumbedrag belastingkrediet (werkbonus) belastingplichtigen met lage lonen:	500,00 540,00 570,00 710,00	830,00 - - -	830,00 - - -	- 920,00 - -	- - 1 070,00 -	- - - 1 380,00
	Art. 66bis, 3e lid	Maximum aftrek kosten per km voor woon-werkverkeer met de fiets:	0,145 0,178	0,24 -	0,24 -	0,25 -	0,27 -	- 0,35
	Art. 38, 1e lid, §1, 14°	Vrijgesteld kilometerbedrag fietsvergoeding en beperking kosten per kilometer woon-werkverkeer met de fiets:	0,145 0,178	0,24 -	0,24 -	0,25 -	0,27 -	- 0,35
	Art. 66, §4	Beperking bewezen kosten per kilometer woon-werkverkeer (uitgezonderd fiets vanaf aj. 2010):	0,15	0,15	0,15	0,15	0,15	0,15
	Art. 38, 1e lid, §1, 9°, c	Vrijgesteld bedrag van de vergoedingen door de werkgever toegekend als terugbetaling van reiskosten van de woonplaats naar de plaats van tewerkstelling:	250,00	410,00	420,00	430,00	470,00	490,00
	Art. 36, §2	Minimum voordeel van alle aard voor het persoonlijk gebruik van een kosteloos ter beschikking gesteld voertuig:	820,00	1 360,00	1 370,00	1 400,00	1 540,00	1 600,00
	Art. 38, §1, 1e lid, 12°	Vrijgesteld bedrag van de vergoeding van de vrijwilligers van de openbare brandweerkorpsen, vrijwillige ambulanciers en vrijwilligers van de Civiele Bescherming:	3 750,00	6 210,00	6 250,00	6 410,00	7 020,00	7 310,00
	Art. 38, 1e lid, §1, 17°	Maximumbedrag per aanbod van de tussenkomst van de werkgever in de door de werknemer betaalde aankoopprijs in het kader van een PC-privéplan: Maximum bruto belastbare bezoldiging:	550,00 21 600,00	910,00 35 760,00	920,00 36 030,00	940,00 36 900,00	1 030,00 40 440,00	1 070,00 42 090,00
	Art. 38, §1, 1e lid, 23° en §4, 2e lid, 2° Art. 97, § 2	Maximumbedrag van de vrijgestelde kunstenaarsvergoeding (KVG) - maximumbedrag per jaar: - maximumbedrag per dag, per opdrachtgever: Maximumbedrag van de vrijgestelde amateurkostenvergoeding (AKV) per dag: Maximumbedrag van de werkelijke verplaatsingsvergoeding per dag:	2 000,00 100,00 70,00 20,00	2 615,96 130,80 - -	2 642,71 132,14 - -	2 692,64 134,63 - -	2 953,37 147,67 - -	- - 77,22 22,06

Vak Aangifte	WIB 92	Omschrijving	Basisbedrag in EUR	Aanslagjaar 2021	Aanslagjaar 2022	Aanslagjaar 2023	Aanslagjaar 2024	Aanslagjaar 2025
	Art 38, 1e lid, §1, 24*	Vrijgesteld jaarbedrag van de niet-recurrente resultaatgebonden voordelen (loonbonus) aan werknemers:	2 756,00	2 968,00	2 998,00	3 094,00	3 434,00	3 496,00
	Art. 38, 1e lid, §1, 34*	Maximum vrijgesteld bedrag van de gewestelijke opleidingspremies:	220,00 420,00	360,00 -	370,00 -	- 720,00	- 790,00	- 820,00
	Art. 38, 1e lid, §1, 13*	Maximum vrijgesteld bedrag PWA-cheques en Wijk-werkcheques per gepresteerd uur:	4,10	4,10	4,10	4,10	6,00	6,00
	Art. 171, 7*	Maximumbedrag van de bruto weerwerkpremie per maand:	120,00	200,00	200,00	210,00	220,00	230,00
	Art. 171, 1* i en 4* j	Maximumbedrag bezoldigingen per belastbaar tijdperk betaald of toegekend aan sportbeoefenaars voor een als zodanig verrichte werkzaamheid, voor zover zij de leeftijd van 16 jaar hebben bereikt doch jonger zijn dan 23 of 26 jaar (overgangsregime) op 1 januari van het aanslagjaar:	12 300,00	20 360,00	20 520,00	21 010,00	23 030,00	23 970,00
		Maximumbedrag van beroepsinkomsten per belastbaar tijdperk, betaald of toegekend aan sportbeoefenaars ouder dan 23 of 26 jaar (overgangsregime), scheidsrechters, opleiders, trainers:	12 300,00	20 360,00	20 520,00	21 010,00	23 030,00	23 970,00
	Art. 172	Grensbedrag bruto bezoldigingen sporters:	12 300,00	20 360,00	20 520,00	21 010,00	23 030,00	23 970,00
	Art. 145/3, 3e lid	Maximumbedrag individuele voortzetting pensioentoezeggingen (vóór 27/3/19) werknemers:	1 500,00	2 480,00	2 500,00	2 560,00	2 810,00	2 920,00
	Art. 145/3, 4e lid	Minimumbedrag van de persoonlijke bijdragen in het kader van een vrij aanvullend pensioen voor werknemers (VAPW):	980,00	1 620,00	1 630,00	1 670,00	1 830,00	1 910,00
	Art. 18, §3, 4* KB/WIB 92	Kosteloze verstrekking van verwarming en elektriciteit gebruikt tot andere doeleinden dan verwarming:						
		Verleend aan leidinggevend en bedrijfsleiders:						
		- voor verwarming:	1245,00	2 060,00	2 080,00	2 130,00	2 330,00	2 430,00
		- voor elektriciteit:	620,00	1 030,00	1 030,00	1 060,00	1 160,00	1 210,00
		Verleend aan anderen:						
		- voor verwarming:	560,00	930,00	930,00	960,00	1 050,00	1 090,00
		- voor elektriciteit:	280,00	460,00	470,00	480,00	520,00	550,00
		Mobiliteitsbudget						
		- minimumbedrag per jaar:	-	-	-	-	3 000,00	3 055,00
		- maximumbedrag per jaar:	-	-	-	-	16 000,00	16 293,00
Vak V	Art. 147, 1e lid, 1*	Basisbedrag (en aanvullende) belastingvermindering voor pensioenen en andere vervangingsinkomsten:	1 148,93	1 828,41	1 841,96	1886,89	2 067,84	2 151,72
		aanvullende vermindering:	236,38	376,18	380,54	391,11	428,16	444,78
	7*	voor werkloosheidsuitkeringen:	1 148,93	1828,41	1 841,96	1 886,89	2 067,84	2 151,72
		aanvullende vermindering:	236,38	-	-	391,11	428,16	444,78
	9*	voor wettelijke ziekte- en invaliditeitsuitkeringen:	1 541,69	2 453,45	2 471,64	2 531,92	2 774,73	2 887,28
	Art. 152	Grensbedragen van het belastbaar inkomen voor de toepassing van de belastingverminderingen voor pensioenen, bruggpensioenen, wettelijke ziekte- en invaliditeitsuitkeringen, werkloosheidsuitkeringen (met anciënniteits toeslag en 58 j) en andere vervangingsinkomsten:	29 800,00 14 900,00 14 900,00	47 420,00 23 710,00 23 710,00	47 780,00 23 890,00 23 890,00	48 940,00 24 470,00 24 470,00	53 630,00 26 820,00 26 810,00	55 810,00 27 900,00 27 910,00
		verschil:						
	Art. 151	Grensbedragen van het belastbaar inkomen voor de toepassing van de belastingvermindering voor andere werkloosheidsuitkeringen:	18 600,00 14 900,00 3 700,00	29 600,00 23 710,00 5 890,00	29 820,00 23 890,00 5 930,00	30 550,00 24 470,00 6 080,00	33 480,00 26 820,00 6 660,00	34 830,00 27 900,00 6 930,00
		verschil:						
	Art. 151/1	Grensbedragen van het belastbaar inkomen voor de toepassing van de aanvullende belastingvermindering voor pensioenen en andere vervangingsinkomsten:	14 900,00 10 160,00	23 710,00 16 170,00	23 890,00 16 290,00	24 470,00 16 690,00	26 820,00 18 290,00	27 900,00 19 030,00

Vak Aangifte	WIB 92	Omschrijving	Basisbedrag in EUR	Aanslagjaar 2021	Aanslagjaar 2022	Aanslagjaar 2023	Aanslagjaar 2024	Aanslagjaar 2025
		verschil:	4 740,00	7540,00	7 600,00	7 780,00	8 530,00	8 870,00
	Art. 515bis, 7e lid	Toepassing van het omzettingsstelsel op de eerste schijf van het kapitaal gevormd door persoonlijke bijdragen uitgekeerd ten vroegste bij het bereiken van de wettelijke pensioensleeftijd aan de begunstigde die tot dan effectief actief is gebleven:	50 000,00	82 780,00	83 400,00	85 430,00	93 620,00	97 420,00
	Art. 169 §1, 2e lid	Eerste schijf van het kapitaal of de afkoopwaarde van groepsverzekeringscontracten voor de toepassing van het omzettingsstelsel: kapitalen en afkoopwaarden uitbetaald na 2000:	50 000,00	82 780,00	83 400,00	85 430,00	93 620,00	97 420,00
Vak VII	Art. 21, 1e lid, 5°	Vrijgestelde inkomsten uit spaardeposito's:	625,00	980,00	980,00	980,00	980,00	1 020,00
	Art. 21, 1e lid, 13°	Bedrag van de leningen via een crowdfundingplatform waarvan de interesten zijn vrijgesteld:	9 965,00	15 630,00	15 630,00	15 630,00	15 630,00	16 270,00
	Art. 21, 1e lid, 10° en 14°	Vrijgestelde interesten of dividenden van vennootschappen met een sociaal oogmerk: Vrijgestelde dividenden:	125,00 510,00	200,00 800,00	200,00 800,00	200,00 800,00	200,00 800,00	200,00 833,00
	Art. 37 en 551	Grensbedrag m.b.t. de kwalificatie van auteursrechten als roerende inkomsten: Overgangsregeling aj. 2024:	37 500,00 18 750,00	62 090,00 -	62 550,00 -	64 070,00 -	70 220,00 35 110,00	73 070,00 -
	Art. 22 §3 Wet 16 juli 2008	Forfaitaire beroepskosten auteursrechten: - 50 % tot: - 25 % tot:	10 000,00 20 000,00	16 560,00 33 110,00	16 680,00 33 360,00	17 090,00 34 170,00	18 720,00 37 450,00	19 480,00 38 970,00
	Art. 551	Maximumbedrag forfaitaire kosten: Overgangsregeling aj. 2024 - 50 % tot: - 25 % tot:	5 000,00 10 000,00	- -	- -	- -	9 360,00 18 720,00	- -
Vak IX	Art. 145/6, 1e lid	De eerste schijf voor de berekening van het voor belastingvermindering in aanmerking komende bedrag van kapitaalaflossingen en levensverzekeringspremies (fiscale korf):						
	Art. 145/40, §2, 2e lid	Federaal:	1 250,00	1 960,00	1 960,00	1 960,00	1 960,00	2 040,00
	Art. 145/6, 2e lid	Vlaams Gewest:	1 250,00	1 900,00	1 900,00	1 900,00	1 900,00	1 900,00
		Waals Gewest	1 250,00	1 910,00	1 910,00	1 910,00	1 910,00	1 910,00
	Art. 145/40, §3	Brussels Gewest:	1 250,00	2 070,00	2 080,00	2 140,00	2 340,00	2 440,00
		Maximumbedrag kapitaalaflossingen en levensverzekeringspremies (samen):						
		Federaal:	1 500,00	2 350,00	2 350,00	2 350,00	2 350,00	2 450,00
		Vlaams Gewest:	1 500,00	2 280,00	2 280,00	2 280,00	2 280,00	2 280,00
		Waals Gewest	1 500,00	2 290,00	2 290,00	2 290,00	2 290,00	2 290,00
		Brussels Gewest:	1 500,00	2 480,00	2 500,00	2 560,00	2 810,00	2 920,00
	Art. 145/6, 2e lid Art. 145/40, §2, 2e lid	Aanvangsbedrag van de hypothecaire lening voor de berekening van het bedrag van de kapitaalaflossingen dat in aanmerking komt voor belastingvermindering 'langetermijnsparen':						
		Federaal:	50 000,00	78 440,00	78 440,00	78 440,00	78 440,00	-
		Vlaams Gewest:	50 000,00	-	-	-	-	-
		Waals Gewest	50 000,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00
		Brussels Gewest:	50 000,00	-	-	-	-	-
	Art. 145/42, 2e lid	Eerste schijf van het aanvangsbedrag van de voor de enige woning aangegane leningen:						
		Waals Gewest:	50 000,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00
		1 kind	52 500,00	80 170,00	80 170,00	80 170,00	80 170,00	80 170,00
		2 kinderen	55 000,00	83 990,00	83 990,00	83 990,00	83 990,00	83 990,00
		3 kinderen	60 000,00	91 630,00	91 630,00	91 630,00	91 630,00	91 630,00
		4 of meer kinderen	65 000,00	99 260,00	99 260,00	99 260,00	99 260,00	99 260,00
	Art. 145/45, §3, 2e lid	Aanvangsbedrag van de hypothecaire lening voor de berekening van de bijkomende vermindering voor interesten voor enige woning (oude bijkomende interestaftrek) - nieuwbouw of verwerven in nieuwe staat:						
		Waals Gewest:	50 000,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00	76 360,00

Vak Aangifte	WIB 92	Omschrijving	Basisbedrag in EUR	Aanslagjaar 2021	Aanslagjaar 2022	Aanslagjaar 2023	Aanslagjaar 2024	Aanslagjaar 2025
		1 kind: 2 kinderen: 3 kinderen: 4 of meer kinderen:	52 500,00 55 000,00 60 000,00 65 000,00	80 170,00 83 990,00 91 630,00 99 260,00	80 170,00 83 990,00 91 630,00 99 260,00	80 170,00 83 990,00 91 630,00 99 260,00	80 170,00 83 990,00 91 630,00 99 260,00	80 170,00 83 990,00 91 630,00 99 260,00
	Art. 539 en art. 115, 1e lid, 6° en art. 539 en art. 116, 1e lid en 2e lid	Federaal: Maximumbedrag van de uitgaven dat recht geeft op de belastingvermindering voor het verwerven of behouden van de enige woning (voorheen woonbonus): Verhoging gedurende de eerste 10 belastbare tijdperken van het in art. 115 lid 1, 6° vermelde bedrag: Verhoging van het in lid 1 vermelde bedrag wanneer de belastingplichtige drie of meer kinderen ten laste heeft op 1 januari na het afsluiten van het leningscontract:	1 500,00 500,00 50,00	2 350,00 780,00 80,00	2 350,00 780,00 80,00	2 350,00 780,00 80,00	2 350,00 780,00 80,00	2 450,00 820,00 80,00
	Woonbonus: Art. 145/37, §2, 1e lid, 2e lid en 3e lid Art. 145/38/2	Vlaams Gewest: Maximumbedrag dat in aanmerking komt voor de belastingvermindering voor de eigen woning (Woonbonus): - leningen gesloten vóór 2015: - leningen gesloten vanaf 2015 (en vóór 2020): Verhoging gedurende de eerste 10 belastbare tijdperken: Verhoging van het in lid 1 vermelde bedrag wanneer de belastingplichtige drie of meer kinderen ten laste heeft op 1 januari na het afsluiten van het leningscontract:	1 500,00 500,00 50,00	2 280,00 1 520,00 760,00 80,00	2 280,00 1 520,00 760,00 80,00	2 280,00 1 520,00 760,00 80,00	2 280,00 1 520,00 760,00 80,00	2 280,00 1 520,00 760,00 80,00
	Woonbonus: Art. 145/37, §2, 1e lid, 2e lid en 3e lid	Waals Gewest: Maximumbedrag dat in aanmerking komt voor de belastingvermindering voor de eigen woning (Woonbonus): Verhoging gedurende de eerste 10 belastbare tijdperken: Verhoging van het in lid 1 vermelde bedrag wanneer de belastingplichtige drie of meer kinderen ten laste heeft op 1 januari na het afsluiten van het leningscontract:	1 500,00 500,00 50,00	2 290,00 760,00 80,00	2 290,00 760,00 80,00	2 290,00 760,00 80,00	2 290,00 760,00 80,00	2 290,00 760,00 80,00
	Art. 145/46, ter	Waals Gewest: Chèque habitat: Maximumbedrag Vermindering per kind Inkomensgrens per belastingplichtige	21 000,00 1 520,00 125,00 81 000,00	22 380,00 1 520,00 125,00 86 322,00	22 567,00 1 520,00 125,00 87 043,00	23 653,00 1 520,00 125,00 91 232,00	26 166,00 1 520,00 125,00 100 926,00	26 394,00 1 520,00 125,00 101 805,00
	Woonbonus: Art. 145/37, §2, 1e lid, 2e lid en 3e lid	Brussels Gewest: Maximumbedrag dat in aanmerking komt voor de belastingvermindering voor de eigen woning (Woonbonus): Verhoging gedurende de eerste 10 belastbare tijdperken: Verhoging van het in lid 1 vermelde bedrag wanneer de belastingplichtige drie of meer kinderen ten laste heeft op 1 januari na het afsluiten van het leningscontract:	1 500,00 500,00 50,00	2 480,00 830,00 80,00	2 500,00 830,00 80,00	2 560,00 850,00 90,00	2 810,00 940,00 90,00	2 920,00 970,00 100,00
Vak X en XI	Art. 145/8, 2e lid	Maximumbedrag pensioensparen :	625,00 800,00	990,00 1 270,00	990,00 1 270,00	990,00 1 270,00	990,00 1 270,00	1 020,00 1 310,00
	Art. 145/7	Maximumbedrag werkgevers aandelen:	500,00	780,00	780,00	780,00	780,00	820,00
	Art. 145/21, 1e lid	Vlaams, Waals en Brussels Gewest: Maximumbedrag PWA-cheques (of wijk werkcheques Vlaams Gewest) en dienstcheques:	920,00	1 520,00	1 530,00	1 570,00	1 720,00	1 790,00
	Art. 145/23, §2, 2e lid	Vlaams Gewest: Inkomensgrens voor de omzetting van de belastingvermindering in een belastingkrediet:	28 605,00	47 360,00	47 710,00	48 870,00	53 560,00	55 730,00

Vak Aangifte	WIB 92	Omschrijving	Basisbedrag in EUR	Aanslagjaar 2021	Aanslagjaar 2022	Aanslagjaar 2023	Aanslagjaar 2024	Aanslagjaar 2025
	Art. 145/47	Waals Gewest: Maximumbedrag van de belastingvermindering voor uitgaven voor dakisolatie:	2 000,00	3 310,00	3 340,00	3 420,00	3 740,00	3 900,00
	Art. 535 Art. 145/24, §2, 7e lid	Maximumbedrag belastingvermindering : (contract gesloten vóór 2012) voor passiefwoning: voor lage energiewoningen: voor nul energiewoningen:	600,00 300,00 1 200,00	940,00 470,00 1 880,00	940,00 470,00 1 880,00	940,00 470,00 1 880,00	940,00 470,00 1 880,00	980,00 490,00 1 960,00
	Art. 145/25, 3e lid, 3° en 6e lid	Waals Gewest: Vermindering per woning voor uitgaven voor vernieuwing in een zone voor positief grootstedelijk beleid: Minimumbedrag van de werken:	500,00 2 500,00	830,00 4 140,00	830,00 4 170,00	850,00 4 270,00	940,00 4 680,00	970,00 4 870,00
	Art. 145/28, §1, 3e lid	Maximumvermindering ingeval van aanschaffing van een elektrische vierwieler: Maximumvermindering ingeval van aanschaffing van een elektrische motorfiets of een driewieler:	3 280,00 2 000,00	5 150,00 3 140,00	5 150,00 3 140,00	5 150,00 3 140,00	5 150,00 3 140,00	5 350,00 3 270,00
	Art. 145/30, 3e lid, 2° en 4e lid	Vlaams, Waals en Brussels Gewest: Vermindering voor uitgaven gedaan voor vernieuwing van tegen een redelijke huurprijs In huur gegeven woningen: Minimum kostprijs van de werken:	750,00 7 500,00	1 240,00 12 420,00	1 250,00 12 510,00	1 280,00 12 810,00	1 400,00 14 040,00	1 460,00 14 610,00
	Art. 145/32, 2e en 4e lid	Belastingvermindering voor uitgaven voor een ontwikkelingsfonds: Maximum belastingvermindering per belastbaar tijdperk:	250,00 210,00	390,00 330,00	390,00 330,00	390,00 330,00	390,00 330,00	410,00 340,00
	Art. 145/33, §1, 2e en 4e lid	Belastingvermindering voor giften: Minimumbedrag: Maximumbedrag:	25,00 250 000,00	40,00 392 200,00	40,00 392 200,00	40,00 392 200,00	40,00 392 200,00	40,00 408 130,00
	Art. 145/35 6e lid	Belastingvermindering voor kinderoppasskosten: Maximumbedrag van de uitgaven per oppasdag en per kind:	8,40	13,00	14,00	14,40	15,70	16,40
	Art. 145/34, 2e lid, 1° en 5e lid	Belastingvermindering voor bezoldigde huisbediende: Maximumbedrag van de vermindering: Minimumbedrag van de bezoldiging:	5 000,00 2 450,00	7 840,00 4 060,00	7 840,00 4 090,00	7 840,00 4 190,00	7 840,00 4 590,00	8 160,00 4 770,00
	Art. 145/36	Maximaal bedrag van de werkelijk betaalde uitgaven waarvoor een gewestelijke belastingvermindering wordt verleend voor het onderhoud en de restauratie van beschermde onroerende goederen: Vlaams Gewest: Waals Gewest:	25 000,00 25 000,00	25 000,00 41 390,00	25 000,00 41 700,00	25 000,00 42 710,00	25 000,00 46 810,00	25 000,00 48 710,00
	Art. 145/48, 4e lid	Maximumbedrag van de uitgaven in het kader van een adoptieprocedure:	4 000,00	6 280,00	6 280,00	6 280,00	6 280,00	6 530,00
	Art. 145/49	Maximumbedrag van de premie rechtsbijstandsverzekering met recht op belastingvermindering	195,00	310,00	310,00	310,00	310,00	320,00
Vak XII	Art. 163	Minimumbedrag van de vermeerdering wanneer geen of ontoereikende voorafbetalingen werden gedaan:	50,00	80,00	80,00	90,00	90,00	100,00
Vak XV	Art. 90, 2°	Vrijgesteld bedrag van prijzen en van gedurende twee jaar ontvangen subsidies:	2 500,00	4 140,00	4 170,00	4 270,00	4 680,00	4 870,00
	Art. 90, 2°bis	Maximumbedrag afzonderlijk belastbare premies voor sportieve prestaties op OS, WK en EK:	30 000,00	-	50 040,00	51 260,00	56 170,00	58 450,00

Vak Aangifte	WIB 92	Omschrijving	Basisbedrag in EUR	Aanslagjaar 2021	Aanslagjaar 2022	Aanslagjaar 2023	Aanslagjaar 2024	Aanslagjaar 2025
	Art. 37bis §2	Inkomsten uit deeleconomie: 'Onbelast bijverdiene' voor burgerdiensten, verenigingswerk en deeleconomie grensbedrag per jaar: grensbedrag per maand voor burgerdiensten en verenigingswerk: 'Laag belast bijverdiene' voor verenigingswerk en deeleconomie grensbedrag per jaar:	3 255,00 3 830,00 3 830,00	- 6 340,00 528,33	6 390,00 - 6 390,00	6 540,00 - 6 540,00	7 170,00 - 7 170,00	7 460,00 - 7 460,00
Vak XVI	Art. 51, 3e lid	Maximumbedrag van de forfaitaire beroepskosten voor bedrijfsleiders: vanaf aanslagjaar 2011:	1 555,50	2 580,00	2 590,00	2 660,00	2 910,00	3 030,00
Vak XVII	Art. 72, 2e lid	Investeringsaftrek maximumbedrag overdracht (PB): maximumberekingsbasis overdracht (PB):	620 000,00 2 480 000,00	1 026 470,00 4 105 890,00	1 034 100,00 4 136 390,00	1 059 270,00 4 237 080,00	1 160 890,00 4 643 550,00	1 208 010,00 4 832 030,00
	Art. 67, § 1 en 2	Vrijgestelde winst per bijkomende voltijds aangeworven personeelseenheid tewerkgesteld voor een betrekking van diensthoofd uitvoer of diensthoofd IKZ:	10 000,00	16 560,00	16 680,00	17 090,00	18 720,00	19 480,00
	Art. 67ter, §1 en 3	Vrijstelling van winst en baten per bijkomende personeelseenheid in België tewerkgesteld :	3 720,00	6 160,00	6 200,00	6 360,00	6 970,00	7 250,00
	Art. 201, 6e lid	Investeringsaftrek: Overdracht in hoofde van de vennootschap die heeft geopteerd voor het in art. 289quater vermelde belastingkrediet voor onderzoek en ontwikkeling:	310 000,00 1 240 000,00	513 240,00 2 052 940,00	517 050,00 2 068 200,00	529 640,00 2 118 540,00	580 440,00 2 321 780,00	604 000,00 2 416 020,00
	Art. 52, 7°	Vrij aanvullend pensioen voor zelfstandigen Maximumbijdrage VAPZ: Maximumbijdrage sociale VAPZ:		3 291,30 3 786,81	3 302,77 3 800,01	3 447,62 3 996,67	3 859,40 4 440,43	3 965,77 4 562,82
Vak XVIII	Art. 51, 3e lid	Maximumbedrag van de forfaitaire beroepskosten voor belastingplichtigen met baten:	2 592,50	4 290,00	4 320,00	4 430,00	4 850,00	5 050,00
Vak XX	Art. 51	Maximumbedrag van de forfaitaire beroepskosten voor meewerkende echtgenoten:	2 592,50	4 290,00	4 320,00	4 430,00	4 850,00	5 050,00
	Art. 53, 22°	Maximumbedrag werkgeverspremies individuele pensioentoezegging voor werknemers	1 525,00	2 520,00	2 540,00	2 610,00	2 860,00	2 970,00
	Art. 292bis, §1, 2e lid	Belastingkrediet voor onderzoek en ontwikkeling: - Maximumbedrag van de verrekening van het overgedragen belastingkrediet: - Totale bedrag van het overgedragen belastingkrediet op het einde van het vorige boekjaar:	105 400,00 421 600,00	174 500,00 698 000,00	175 800,00 703 190,00	180 080,00 720 300,00	197 350,00 789 400,00	205 360,00 821 450,00